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     Protokół Nr LXI/23 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 30 czerwca 2023 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1 (czas 0;00;00- 3:34;00) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, 
Naczelników Wydziałów Starostwa  oraz wszystkich gości przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 

że w sesji uczestniczy 11 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 11 Radnych. Nieobecni Radni: Radna G. Buczek, Radny 
 J. Kozłowski, Radny M. Nagórski, Radna G. Polak, Radna H. samek, Radny C. Turczyk.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że dzisiejszej sesji 
towarzyszy wystawa, której autorem jest Pani Joanna Lauersdorf- Naczelnik Wydziału 
Biuro Obsługi Klienta  w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim, która jest 
pasjonatką fotografii w zakresie straży pożarnej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu wraz ze Starostą S. Cybulą serdecznie 
pogratulowali Pani J. Lauersdorf wystawy i wręczyli kwiaty.  

 Głos zabrała Pani J. Lauersdorf, która serdecznie podziękowała za pomoc  
w realizacji wystawy.  

 

Punkt 2 (czas 3:35;00- 3:55;00) 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LXI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 

 Nikt  z Radnych nie zgłaszał zmian do porządku obrad sesji. 
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Obowiązujący porządek obrad : 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z : 

a) LIX sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 26 maja 2023 r. 
b) nadzwyczajnej LX sesji Rady Powiatu odbytej w dniu 12 czerwca 

 2023 r. 
4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

– druk nr 3342. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2014-2022, w tym „Program Promocji 
Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2023 – 2028” – 
druk nr 3297, 3282.  

9. Sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2022 : 

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych 
petycji w roku 2022 – druk nr 3339..       

10. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  
w Darskowie – druk nr 3311; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski – druk nr 3210; 

c) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  
w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz rozliczania czasu pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski – druk nr 3240; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
szkół i placówek niepublicznych prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
osoby prawne inne niż Powiat Drawski oraz trybu kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania– druk nr 3318; 

e) wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem 
Wałeckim dotyczącego powierzenia Powiatowi Wałeckiemu przez 
Powiat Drawski organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego – druk nr 
3336; 

f) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 – druk nr 3317; 
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g) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038 - druk nr 3343. 
 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

12. Komunikaty i sprawy różne.  

13. Zakończenie sesji. 

 

 

Punkt 3 (czas 3:56;00 – 7:59;00) 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z LIX sesji Rady Powiatu odbytej w dniu  
26 maja 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy mają jakieś pytania do 
protokołu z LIX sesji Rady Powiatu.  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z LIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej  
w dniu 26 maja 2023 r. 

 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
10 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  1 głosie ,,wstrzymującym się’’ 
przyjęła protokół z LIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 26 maja  
2023 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z nadzwyczajnej LX sesji Rady Powiatu odbytej 
w dniu 12 czerwca  2023 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy mają jakieś pytania do 
protokołu z nadzwyczajnej LX sesji Rady Powiatu.  
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej LX sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 12 czerwca 2023 r. 

 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  0 głosach ,,wstrzymujących się’’ 
przyjęła protokół z nadzwyczajnej  LIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
12 czerwca  2023 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 4 (czas 8:00;00- 15:30;00) 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
S. Cybulę. 

 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac zarządu i jeżeli są pytania to bardzo chętnie odpowie. 

 

Treść sprawozdania Starosty z prac Zarządu stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu zgłaszającej się Radnej B. Głowackiej. 

 

 Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ma dwa pytania- zapytała 
o procedurę postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na adaptację budynku 
w Mielenku – to pierwsze pytanie i drugie pytanie dotyczy wniosku o nieodpłatne 
udostępnienie powierzchni w celu ustawienia wieży informacyjnej. 
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Głos zabrał Starosta S. Cybula, który w nawiązaniu do pierwszego zapytania 
poinformował, że w tej chwili trwają wyjaśnienia, bo z oferty, która ogłosiliśmy  
w przetargu na wykonanie w formule „Zaprojektuj i wybuduj” wygrała firma, która 
zaproponowała najniższą cenę, od tego odwołała się forma, która była druga  
w kolejności, ale jej propozycja obejmowała kwotę ponad 800 tys. zł wyższą, w związku 
z tym komisja postępująca przysłała pismo, że mamy się do tego odnieść, ponowiliśmy 
postępowanie wyłaniając najkorzystniejszą ofertę i ta oferta w ponownym 
postępowaniu była firmy ze Świdwina – taką decyzję Zarząd podjął wysyłając 
informację do KIO (Krajowej Izby Odwoławczej), czekamy na dalszą reakcję, czy będą 
jakieś odwołania, czy nie, ale wybraliśmy najkorzystniejszą ofertę, jeśli chodzi o cenę, 
ale też spełniającą wszystkie wymogi. Na dzisiaj  nie wiemy jakie będzie dalsze 
postępowanie. Prawdopodobnie może być tka sytuacja, że możemy zostać poproszeni  
o wyjaśnienie podjęcia tej decyzji. 

Odpowiadając na drugie pytanie Radnej B. Głowackiej Starosta S. Cybula 
powiedział, że Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy zwróciła się do nas  
o udostepnienie tej powierzchni, myśmy wyrazili zgodę, ale z zapewnieniem promocji 
Powiatu, czyli umieszczenie logo Powiatu na tej wieży. 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała, czy wieża będzie na czas 
festiwalu? 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że na czas festiwalu, ale my 
żadnych kosztów z tego tytułu nie ponosimy, traktujemy to jako promocję Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Radnych, czy mają pytania do 
sprawozdania Starosty. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że trwaj dalsze rozmowy, jeśli 
chodzi o strategię, podjęcie końcowych decyzji, wczoraj odbyło się spotkanie.  
W porozumieniu funkcjonalnym Strefy Centrum jest 16 gmin z trzech naszych 
Powiatów i trzy Powiaty: Drawski, Świdwiński i Łobeski. Wczoraj odbyło się spotkanie 
z przedstawicielami Związku Miast Polskich, domawiane są szczegóły, jak wiemy 
Związek będzie prowadził ZIT, czyli Zintegrowane Inwestycje Terytorialne. Nasz 
Związek decyzją partnerów będzie prowadził nie tylko te projekty, które są zapisane  
w ZIT, a tutaj mamy kwotę 28,5 mln euro, która została zapisana i literalnie przypisana, 
ale również też wszystkie inne projekty.  Został dokooptowany skład z Powiatu 
Świdwińskiego i Świdwina i dzisiaj te prace intensywnie przebiegają.    
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Punkt 5 (czas 15:30;01- 17:05;00) 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania Radnych. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację, zapytanie lub wniosek. 

 Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który złożył interpelację dotyczącą dokonania 
przeglądu i okresowego czyszczenia studzienek kanalizacji deszczowej w miejscowości 
Biały Zdrój oraz drugą interpelację dotyczącą usunięcia pniaków pozostałych po 
wycince drzew w miejscowości Biały Zdrój.  

 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 Następnie Radna B. Głowacka złożyła zapytanie dotyczące organizacji działań 
na rzecz bezpieczeństwa i porządku publicznego w okresie wakacji w 2023 r. na terenie 
powiatu drawskiego.  

Treść złożonego zapytania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 
złożyć interpelację, zapytanie lub wniosek. 

 Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie składał.  

 
 

Punkt 6 (czas 17:06;00- 17:22;00) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać  
głos? 

Nikt głosu nie zabierał.  
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Punkt 7 (czas 17:23;00- 28:04;00) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Komisja Budżetu, Gospodarki 
i Rozwoju nie odbyła posiedzenia.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się raz w dniu 26 czerwca, na posiedzeniu 
tym Radni omawiali sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Powiatowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2022,  
w tym „Program Rozwoju Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na 
lata 2023 – 2028 oraz materiały na sesję.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu 
Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Pana Karola 
Korczyńskiego i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pan K. Korczyński , który powiedział, że Komisja obradowała raz w dniu 26 czerwca , 
przedmiotem posiedzenia były uchwały i materiały, które będą przedmiotem dzisiejszej 
sesji.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami dnia  
27 czerwca 2023 r., było to wyjazdowe posiedzenie Komisji, wizytowano Zespół Szkół 
w Czaplinku przy ul. Parkowej.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 



9 
 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym spotkała się jeden raz w dniu 6 czerwca 2023 r. Na spotkaniu Komisja 
sporządziła  oraz przyjęła sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2022 
 i przygotowała projekt uchwały pod obrady Rady oraz zajmowała się rozpatrzeniem 
skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie. 
 

 

Punkt 8 (czas 28:05;00-1:11;21 ) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie za rok 2022 z realizacji 
Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2022,  
w tym „Program Rozwoju Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na 
lata 2023 – 2028”. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Agnieszkę 
Kobryś – Koordynatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej  w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pom. i omówienie sprawozdania.  

Głos zabrała Pani A. Kobryś- Koordynator Rodzinnej Pieczy Zastępczej 
 w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom., która omówiła 
sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2014-2022 oraz sprawozdanie dotyczące celów i działań 
określonych w Programie promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy 
na lata 2021-2022 realizowany, przez Powiatowy Urząd Pracy w Drawsku Pom.  

 

Treść złożonego sprawozdania stanowią załączniki nr 9, nr 10 i nr 11 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
A. Kobryś? 

Następnie głos zabrała Radna B. Głowacka, która w nawiązaniu do omówionego 
sprawozdania zapytała- liczba dzieci do pieczy zastępczej niestety u nas rośnie i tutaj 
mam informacje pocieszającą, bo liczba kandydatów na rodziny zastępcze – mamy  
25 kandydatów- proszę cos na ten temat powiedzieć.  

 

Głos zabrała Pani A. Kobryś- Koordynator Rodzinnej Pieczy Zastępczej 
 w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że 
jeśli chodzi o kandydatów ta liczba wygląda bardzo pozytywnie, natomiast Ci 
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kandydaci, którzy byli przeszkoleni przez PCPR, to są rodziny, które głównie zostały 
utworzone postanowieniem Sądu Rejonowego, więc to w większości przypadków nie 
są rodziny zastępcze, które „wolne” i mogą przyjmować dzieci, są ustanowione przez 
sąd.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała, czy nie mamy kandydatów na 
ten moment? 

Głos zabrała Pani A. Kobryś- Koordynator Rodzinnej Pieczy Zastępczej 
 w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że 
jesteśmy w trakcie kwalifikacji dwóch kandydatów, w  sumie trzech i czekamy.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że jako PCPR bardzo 
aktywnie uczestniczą w promocji rodzin zastępczych i o to, by ludziom chciało się 
zostać rodzina zastępczą. Poproszę o kilka słów zachęty dla tych, którzy się wahają, aby 
zostać rodziną zastępczą.  

Głos zabrała Pani A. Kobryś- Koordynator Rodzinnej Pieczy Zastępczej 
 w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że 
zachęca do pochylenia się nad tematem rodzinnej pieczy zastępczej, w PCPR jest szereg 
specjalistów, którzy służą pomocą, zachęcamy do kontaktu , by uzyskać szczegółową   
informację jakie wymagania trzeba spełnić, by zostać rodziną zastępczą.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Agnieszkę 
Kuropatnicką- Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pom. 

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która omówiła program promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego  rynku 
pracy na lata 2023-2028.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
A. Kuropatnickiej? 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że w dniu 20 czerwca był na sesji 
Rady Gminy Czaplinek, na której Burmistrz Czaplinka powiedział, że w roku 2022 
stopa bezrobocia wzrosła i to my przyczyniliśmy się jako Zarząd do wzrostu bezrobocia 
poprzez likwidację filii Powiatowego Urzędu Pracy. Radny Z. Dudor zapytał, czy Pani 
A. Kuropatnicka zgadza się z tym twierdzeniem.  

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała,  że nie zgadza się z takim stwierdzeniem.  
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Głos zabrała Radna B. Głowacka, która zadała trzy pytania. Pierwsze dotuczy 
zatrudnienia cudzoziemców, wydanych oświadczeń i zezwoleń. Drugie pytanie- prace 
społecznie użyteczne, jeśli chodzi o współpracę z gminami. Trzecie pytanie- współpraca 
z partnerami rynku pracy – tu jest realizacja projektów partnerskich na rzecz aktywizacji 
osób zarejestrowanych. 

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała odnośnie cudzoziemców, że ich wzrost nastąpił, kiedy 
wybuchła wojna na Ukrainie, jeździliśmy na spotkania z cudzoziemcami, 
zapewnialiśmy im zatrudnienie, zapewnialiśmy spotkania z pracodawcami. Na terenie 
naszego powiatu jest stała liczba cudzoziemców, które są zatrudnione na terenie naszego 
powiatu.  

  Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała czy są to głównie obywatele 
Ukrainy? 

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała, że głównie tak, zdarzają się inne narodowości, przede 
wszystkim są to obywatele Ukrainy. Jeśli chodzi o prace społecznie użyteczne 
zaniechana została realizacja tych prac, idea i założenia są bardzo fajne i pozytywne, 
wpływające na sytuacje indywidualne tych osób, jednakże został ograniczony krąg 
osób, które mogą z tego skorzystać. Muszą to być osoby korzystając z pomocy 
społecznej. Spada liczba tych osób i ośrodek nie był w stanie wytypować osób chętnych 
do pracy, które mogłaby gmina, bądź jednostka podlega zatrudnić, stąd jest ten problem.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ze sprawozdania PCPR-
u wynika, że liczba osób korzystających w Ośrodku Pomocy w Złocieńcu jest 
dwukrotnie większa niż w Drawsku, czy Czaplinku. To stwierdzenie, że muszą być to 
osoby z Ośrodka Pomocy to bardzo dobrze, bo mogłyby być one aktywizowane poprzez 
prace społecznie- użyteczne, jeżeli nabędą nawyku pracy, żeby przeszły do Centrum 
Integracji Społecznej.   

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała, ze widzimy duży deficyt, jeśli chodzi o współpracę  w zakresie 
sytuacji społecznej osób. Odpowiadając na trzecie pytanie dotyczące projektów, które 
możemy realizować, nasza ustawa o promocji określa w jaki sposób PUP-y mogą starać 
się o środki, są programy regionalne, są programy specjalne, są projekty pilotażowe i 
konkursowe. Wszędzie, gdzie mamy możliwość  ubiegania się o środki, my to robimy.  

Głos zabrał Radny K Korczyński, który zapytał, jeśli chodzi o bezrobotnych- 
pytanie dotyczy osób z wykształceniem wyższym,, niepokojący jest sam fakt rejestracji 
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takich osób, z takim wykształceniem i kwalifikacjami- tendencja na przełomie dwóch 
lat jest spadkowa- co się stało z tymi osobami, o które zmalało bezrobocie z 
wykształceniem wyższym?   

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała, że nastąpił spadek napływu osób z wyższym wykształceniem, 
jednak my nie mamy jak zaspokoić potrzeb pracodawców, którzy szukają pracowników 
z wyższym wykształceniem, te osoby zazwyczaj rejestrują się i otwierają działalność 
gospodarczą, niekiedy starają się o bon na zasiedlenie i niestety wyjeżdżają poza miejsce 
za zamieszkania. 

 Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że dopyta się, jeśli chodzi 
o osoby z niepełnosprawnością – na koniec grudnia 2022 r. osób z niepełnosprawnością  
było mniej zarejestrowanych niż na koniec grudnia 2021, czy te osoby podjęły pracę, 
czy wyrejestrowały się?  

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała, że te osoby, które zarejestrują się u nas jako osoby 
niepełnosprawne my tak samo aktywizujemy jak osoby, które tej niepełnosprawności 
nie mają, one są w grupie aktywizowanych osób. Jest tez dofinansowanie z PFRON na 
zatrudnienie osób niepełnosprawnych. 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że 21 osób zostało 
zaktywizowanych i podjęło pracę?  

Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka- Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy, która powiedziała, że tak.  

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że jeśli urząd nie zatrudnia osób 
niepełnosprawnych płaci składki na PFRON? 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do 
przedstawionego sprawozdania? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 9 (czas 1:11;22- 1:15;00) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
sprawozdanie z rozpatrzonych petycji w roku 2022.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radnego Marka Banaszka. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radny 
 M. Banaszek, który powiedział, że w roku 2022 do Rady Powiatu nie wpłynęła żadna 
petycja.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pana 

Przewodniczącego? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych petycji w roku 
2022. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/406/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdania z rozpatrzonych 
petycji w roku 2022. 
 
1 głos został nieoddany.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15  minut przerwy.  

 

Punkt 10 (czas 1:37;20-  2:07;33) 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
podjęcie uchwał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radnego Marka Banaszka i komentarz do uchwały. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Radny 
 M. Banaszek, który powiedział, że po rozpatrzeniu skargi z dnia 23 kwietnia 2023 r.,  
(4 maja 2023 r.- data wpływu do Rady Powiatu) na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Darskowie dotyczącej zarzutu nieprawidłowego postępowania 
wobec pracownika Domu Pomocy Społecznej polegającego na braku reakcji na 
uderzenie przez pensjonariusza oraz po przeanalizowaniu stanowiska Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Darskowie, dokumentacji załączonej do sprawy oraz 
obowiązujących przepisów prawa Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  stwierdza, że 
skarga na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie w przedmiocie  
zarzutu wskazanego w skardze jest bezzasadna. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pana 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Darskowie.  

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/407/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie.  

 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do podjęcia uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią I. Krężołek  
i komentarz do uchwały. 

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że regulamin wynagradzania nauczycieli, do którego uchwalenia ma Rada Powiatu był 
zmieniany 7 razy. Przystąpiliśmy do zmian związanych ze sporządzeniem tekstu 
jednolitego, bo okazało się, że po naniesieniu wszystkich zmian wskazane jest 
przeredagowanie niektórych zapisów i zmiana ich kolejności, natomiast sam projekt 
uchwały nie zmienia żadnych wysokości, żadnych dodatków, ani zasad ich 
przyznawania.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Naczelnik?  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 

 

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/408/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz rozliczania czasu pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Drawski. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że rozmawiała ze wszystkimi 
dyrektorami szkół i prosili, by uchwałę przyjąć w takiej treści. Następnie 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią I. Krężołek  
i komentarz do uchwały. 

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że uchwała przewiduje sposób zachowania w przypadku, gdy w określonych okresach 
roku szkolnego nauczyciel w planie zajęć nie ma wystarczającej liczby godzin, zgodnie 
z ustalonym dla niego tygodniowym obowiązkowym wymiarem zajęć i wówczas 
schemat działania opisany w uchwale przewiduje uzupełnienie tych godzin tymi 
godzinami, które realizuje w pierwszych tygodniach roku szkolnego. Uchwała była 
opiniowana przez związki zawodowe.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Naczelnik?  

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który prosił o doprecyzowanie zapisu 
 § 3 pkt 3- jak praktycznie wygląda realizowanie pkt 3. 

Odpowiedzi udzieliła Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji. 
 

Następnie głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała że nie mamy 
uzasadnienia do tej uchwały.  

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że przeprasza za niedostarczenie uzasadnienia, zostanie ono dostarczone.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Naczelnik?  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz rozliczania czasu pracy nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Drawski. 

 

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
  9 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/409/2023 w sprawie określenia zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz rozliczania czasu pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Drawski. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych prowadzonych przez osoby 
fizyczne lub osoby prawne inne niż Powiat Drawski oraz trybu kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią I. Krężołek  
i komentarz do uchwały. 

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że w dotychczas obowiązującej uchwale, która określa zasady i tryb przeprowadzania 
kontroli prawidłowości dotacji oraz trybu udzielania i rozliczania tych dotacji konieczne 
jest doprecyzowanie terminów, w jakich organ prowadzący placówkę niepubliczną 
podaje informacje o aktualnej liczbie uczniów w danym miesiącu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Naczelnik?  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla szkół i placówek niepublicznych prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
osoby prawne inne niż Powiat Drawski oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania. 

 

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/410/2023  zmieniającą uchwałę w sprawie trybu udzielania 
 i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych prowadzonych przez osoby 
fizyczne lub osoby prawne inne niż Powiat Drawski oraz trybu kontroli prawidłowości 
ich pobrania i wykorzystania. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 
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porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Wałeckim dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Wałeckiemu przez Powiat Drawski organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana W. Włodarczyka- 
Wicestarostę i komentarz do uchwały. 

 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że Zarząd przyjął 
projekt uchwały i zaopiniował pozytywnie, jest to związane z połączeniem Powiatu 
Drawskiego z Powiatem Wałeckim poprzez połączenie ze strony Wierzchowa, 
Mirosławca. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Wicestarosty?  

Radny H. Szreta zapytał dlaczego tego nie realizuje nasz PKS? 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że wystąpił z tym 
Pan Starosta Wałecki, a nie jest powiedziane kto będzie realizował.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Wicestarosty?  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat 
Drawski z Powiatem Wałeckim dotyczącego powierzenia Powiatowi Wałeckiemu przez 
Powiat Drawski organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/411/2023 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 
przez Powiat Drawski z Powiatem Wałeckim dotyczącego powierzenia Powiatowi 
Wałeckiemu przez Powiat Drawski organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią J. Andrykowską- 
Skarbnika Powiatu i komentarz do uchwały. 

 Głos zabrała Pani J. Andrykowska- Skarbnik, która powiedziała, że dokonuje się 
zmian w planie dochodów budżetowych w wyniku: 
1) zwiększenie planu dochodów z tytułu waloryzacji środków z ARMIR Warszawa na 

wypłatę ekwiwalentu za prowadzenie upraw leśnych, w kwocie 11 200,00 zł; 
2) zwiększenia planu dochodów, o kwotę 114 660,40 zł, w związku z podpisaną umową 

o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi z Gminy Złocieniec na wspólne zadanie 
inwestycyjne pn.: „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1987Z  
w miejscowości Stawno"; 

3) zwiększenia planu dochodów budżetowych z tytułu środków Funduszu Pomocy,  
z przeznaczeniem na wsparcie samorządów w realizacji dodatkowych zadań 
związanych z kształceniem uczniów z Ukrainy, na kwotę 32 308,00 zł; 

4) zwiększenia planu dochodów otrzymanych z MGOPS w Czaplinku,  
z przeznaczeniem na wypłatę świadczenia rodzinnego dla obywatela Ukrainy, 
opiekuna tymczasowego, w kwocie 2 907,84 zł; 

5) zwiększenia planu dochodów o kwotę 6.080,00 zł, tytułem środków otrzymanych 
 z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na dofinansowanie dokształcania 
pracowników Domu Pomocy Społecznej w Darskowie; 

6) zwiększenia planu dochodów z tytułu darowizny otrzymanej przez Placówkę 
Opiekuńczo Wychowawczą w Drawsku Pomorskim z przeznaczeniem na zakup 
odzieży, obuwia i pampersów dla dzieci, na kwotę 935,95 zł; 

7) zwiększenie planu dochodów w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego 
 i Ustawicznego w Drawsku Pomorskim o kwotę 35 680,00 zł  otrzymanych  
z Krajowego Funduszu Szkoleniowego z Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pomorskim oraz z tytułu realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego TOP-PROJEKT-AKADEMIA na kwotę 20 972,80 zł ; 

8) zwiększenie planu dochodów z tytułu środków zrefundowanych przez PFRON na 
realizacje działań aktywizacji zawodowej osób z niepełnosprawnością programu 
"Stabilne Zatrudnienie" na kwotę 9 200,00 zł; 

9) zwiększenie planu dochodów z tytułu środków otrzymanych z Krajowego Funduszu 
Szkoleniowego przez Zespół Szkół w Kaliszu Pomorskim z przeznaczeniem na 
dofinansowanie dokształcania pracowników w kwocie 11 840,00 zł; 

10) Zmniejszenie dochodów inwestycyjnych w związku ze zmianą zakresu 
finansowania i realizacji czasowej oraz zmianą nazwy zadania Adaptacja budynku 
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kotłowni na kuchnię i stołówkę oraz poddasza internatu na potrzeby Zespołu Szkół 
w Kaliszu Pomorskim na kwotę 2 205 000,00 zł. 

 
2. Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych, na wniosek kierowników 
jednostek, wynikające z ich potrzeb: 
1) Wydział Inwestycji - zabezpieczenie planu wydatków ze środków Funduszu 
Ukrainy na zadania związane z zapewnieniem nauki i bezpieczeństwa uczniów  
z Ukrainy przebywających w jednostkach Powiatu Drawskiego, na kwotę  
184 965,87 zł;  
2) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim- 
zmiany w planie wydatków zadań zleconych jednostki w związku z koniecznością 
regulowania zobowiązań wobec funkcjonariuszy, w wysokości 10 500,00 zł; 
3) Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  - zmiany w planie 
wydatków jednostki związane  są z zabezpieczeniem planu wydatków na 
wynagrodzenia, pochodne i energię elektryczną  na kwotę 272.700,00 zł; 
4) Zespół Szkół w Złocieńcu - zmiany w planie wydatków jednostki związane  
z zabezpieczeniem planu na usługi cieplne, energetyczne i wodę na kwotę łączną 
35 000,00 zł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Skarbnik?  

Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który poprosił o rozszerzenie pkt. 10 zmniejszenie 
dochodów inwestycyjnych w związku ze zmianą zakresu finansowania- chodzi  
o adaptację budynku w Kaliszu Pom.  

Głos zabrała Pani J. Andrykowska- Skarbnik, która powiedziała, że we wniosku 
została zmieniona nazwa zadania, w związku z tym z tego zadania, które było wcześniej, 
jest zmiana- adaptacja budynku kotłowni na kuchnię i stołówkę oraz poddasza internatu 
na potrzeby ZS w Kaliszu Pom.  W związku z tym w załączniku WPF w płatności Ze 
środków Funduszu Polski Ład zostały przeniesione na rok 2025.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Skarbnik? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 
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Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/412/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2023. 

 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią J. Andrykowską- 
Skarbnika Powiatu i komentarz do uchwały. 

Głos zabrała Pani J. Andrykowska- Skarbnik, która powiedziała, że zmiana 
Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczy zmiany nazwy zadania, w załączniku 
„Przedsięwzięcia” i zakresu finansowania tego zadnia.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pani Skarbnik? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

Rada Powiatu w obecności 10 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXI/413/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Punkt 11 (czas 2:07;34- 2:08;38) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który odpowiadając na złożony wniosek prze 
Radnego Z. Chołuja powiedział, że Dyrektor dostał już zadanie i będzie to realizował, 
jednocześnie udzieli odpowiedzi jak to będzie zrealizowane.  

Natomiast w odpowiedzi na interpelacje Radnej B. Głowackiej dotyczącą 
przygotowań do sezonu turystycznego, to na wniosek Pana Wojewody rozesłaliśmy 
pisma do samorządów z naszego Powiatu, ale jednocześnie jednostek, które realizują,, 
bądź kontrolują przygotowania do sezonu, czekamy na odpowiedzi.  

 

Punkt 12 (czas 2:08;39- 2:17;05) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać 

głos? 
Nikt z Radnych głosu nie zabierał.. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała podziękowania od Dowódcy 18 

Dywizji Zmechanizowanej im. gen. broni Tadeusza Buka gen. dyw. Arkadiusza 
Szkutnika oraz od Dyrektora ZS w Kaliszu Pomorskim.  
 
Treść  odczytanych podziękowań stanowi załącznik nr 28 i nr 29 do protokołu. 
 
 Głos zabrał Radny Z. Dudor, który zwrócił uwagę na brak koordynacji imprez  
w okolicy, nakładają się zdarzenia i imprezy w czasie, Radny Z. Dudor poprosił Starostę 
o koordynację tych zdarzeń z włodarzami. 
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Starosta S. Cybula powiedział, że próbowano już dokonać koordynacji, ale jest 

problem z ubraniem imprez w przewidywalne terminy.  
 
Radny Z. Dudor zwrócił się z wnioskiem do Starosty, aby Wydział Promocji co 

piątek umieszczał informacje o nadchodzących imprezach. 
 

Punkt 13 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 11:50 zamknęła LXI sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 

 
    
 
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 


